
 

Middelkerke 

Vragen & tussenkomsten  
van onze raadsleden op de 
gemeenteraad 2020 
                                          

Niet altijd behalen de interventies van de Open Vld raadsleden de pers, 

benieuwd naar wat er de afgelopen jaren gebeurde…                 

hieronder een overzicht met een maandelijkse update van gestelde 

vragen/antwoorden door onze raadsleden op de gemeenteraad. 

Bronvermelding :  

- website gemeente Middelkerke verslagen gemeenteraad 

- ev. persartikels HLN – Nieuwsblad – KW - De Zeewacht – Focus - FB 

Deze informatie mag niet worden verveelvoudigd of openbaar gemaakt door om het even welke vorm van zowel gedrukte media, digitale media 

of op welke andere wijze ook. Hetgeen je te zien krijgt is enkel copy/paste, Open Vld is verder niet verantwoordelijk voor de getoonde informatie  

  



GEMEENTERAAD december 2020 

Standpunt van de gemeente Middelkerke over regiovorming   

De voorzitter geeft toelichting bij dit agendapunt en licht toe dat er aanpassing van het voorstel gewenst is, nl.: in 

eerste instantie is het de bedoeling om een regio kust te vormen of in tweede instantie bij de regio Westhoek 

gevoegd te worden.  

Raadslid M. Declerck vraagt zich af of we niet meer neigen naar Oostende in plaats naar Nieuwpoort waarop de 

voorzitter reageert dat dit niet zo is. We neigen juist meer naar Nieuwpoort volgens de voorzitter.  

Raadslid F. Spaey vraagt of dit voorstel voor een regio kust gaat over alle kustgemeenten. De burgemeester 

bevestigt dat het inderdaad gaat om een regio met alle kustgemeenten. Er is nu ook regelmatig overleg met alle 

kustburgemeesters en dat overleg verloopt volgens de burgemeester redelijk open. De burgemeester bevestigt 

wel dat we voor een aantal zaken inderdaad neigen naar Oostende, maar dat de grootste vrees is om opgeslorpt 

te worden. Steden hebben altijd geld tekort. De gemeenten moeten opdraaien voor de kosten van de steden. De 

burgemeester verduidelijkt dat alles wat de gemeente met stad Oostende doet een financiële catastrofe is. De 

burgemeester verwijst hiervoor onder andere naar de slechte ervaring inzake de brandweerzone. Raadslid F. 

Spaey vraagt of er overleg is geweest met de andere kustburgemeesters. De burgemeester licht toe dat de 

kustgemeenten allemaal dezelfde specifieke problematieken hebben. De burgemeester benadrukt wel dat het 

niet het plan is om te fusioneren met Nieuwpoort.  

 

Belastingreglement op het exploiteren van toeristische logies - aanslagjaar 2020  

Raadslid M. Declerck vraagt zich af of er in het kader van coronacrisis geen tegemoetkoming mogelijk is. De 

voorzitter begrijpt het standpunt en de vraag van raadslid Declerck, maar als de gemeente dit doet moeten ze de 

lijn gaan doortrekken en moeten er gigantische budgetten voorzien worden. De voorzitter licht toe dat dit niet 

haalbaar is en dat de begroting op orde moet gehouden worden. Raadslid M. Declerck merkt op dat andere 

gemeenten wel een kwijtschelding doen en vraagt waarom dat het daar wel kan. De voorzitter reageert dat we 

moeten trachten een evenwicht te vinden.  Verder vraagt raadslid Declerck ook of er rekening gehouden is met 

betalingsfaciliteiten. De voorzitter bevestigt dat er maximaal voorzien is in betalingsfaciliteiten. Ook voor 2020 zal 

dit zo zijn. 

 

Aanpassing nr. 1 van het meerjarenplan 2020-2025  

De voorzitter geeft een toelichting bij de aanpassing nr. 1 van het meerjarenplan 2020-2025 met een 

powerpointpresentatie.  

Raadslid F. Spaey merkt op dat er € 40.000 voorzien is voor de fusie van voetbalploegen en vraagt of er een fusie 

zal zijn voor alle ploegen. Schepen Dierendonck reageert hierop dat Lombardsijde weigert om mee te doen in de 

fusie. In verband met de gevolgen die dit kan hebben voor Lombardsijde reageert schepen Dierendonck dat er 

een regeling zal getroffen worden met Lombardsijde in kader van het gebruik van de terreinen. Op de vraag van 

raadslid F. Spaey waarvoor die € 40.000 zal dienen reageert schepen Dierendonck dat dit onder meer is voor 

nieuwe tenues en nieuwe trainings voor de clubs.  

Raadslid M. Declerck vraagt waarom de inkomsten voor het casino in 2022 op € 1.000.000 zijn geraamd en niet 

hoger. De algemeen directeur licht toe dat dit een raming van de inkomsten is en dat dit te maken heeft met de 

voorafbetaling. Verder vraagt het raadslid zich ook af wat de € 50.000 jaarlijkse uitgaven voor het casino 

inhouden. De algemeen directeur licht toe dat dit wellicht voor juridische ondersteuning is. De burgemeester 

merkt op dat de raadsleden de kans hadden om op voorhand technische vragen te stellen over de aanpassing van 

het meerjarenplan. (De algemeen directeur verduidelijkt na de zitting aan het raadslid dat dit gaat om verwachte 



exploitatiekosten ten laste van de gemeente voor de uitbating van het gebouw.) Verder wordt er ook toelichting 

gegeven over de € 10.000.000 extra budget die voorzien is voor de uitbreiding van de ondergrondse parking 

casino. 16/12/2020 Raadslid F. Annys vraagt waarom er geen loodsgebouw voor de werf zal worden gebouwd. 

Raadslid Dierendonck licht toe dit niet nodig is gezien de gemeente het gebouw van Fluvius in de Klein 

Kasteelstraat zal aankopen en dat daar achteraan veel ruimte vrij is die voldoet. Raadslid M. Declerck merkt op 

dat er 6 speelpleinen gerenoveerd zullen worden en vraagt of er overwogen kan worden om aan de nieuwe wijk 

Ter Yde een extra speelplein te voorzien. Schepen N. Lejaeghere reageert dat dit elk jaar herbekeken wordt. 

Raadslid Declerck stelt zich vragen bij de onroerende voorheffing met terugwerkende kracht in verband met het 

casino. De voorzitter licht toe dat dit gaat om een steekspel tussen Napoleon games en Gryson (eigenaar 

gebouw). De gemeente zal doorrekenen wat ons wordt aangerekend. Tot slot merkt raadslid M. Declerck op dat 

de inkomsten voor het casino pas gebudgetteerd staan vanaf 2024. De voorzitter reageert dat dit hier een 1e 

wijziging aan het meerjarenplan betreft en dat hier een veiligheidsmarge is ingebouwd. 

Vraag raadslid Frederick Spaey : BK Cyclocross  

"Op 8 en 9 januari 2022 organiseert de gemeente Middelkerke het Bk cyclocross. In de media heeft de 

burgermeester de wens geuit om de wedstrijden te laten doorgaan op de site van het militair kamp Lombardsijde. 

Hoe zeker is deze locatie en wat is de reden om weg te trekken uit het Sportpark De Krokodiel?”  

 

Antwoord van DIERENDONCK Henk: "2 crossen 

in een maand tijd op dezelfde locatie 

organiseren is, rekening houdend met 4 weken 

opbouw en een week afbraak, quasi onmogelijk. 

Als het weer dan nog eens tegenvalt is het 

terrein onbereikbaar en hypothekeer je de 

volgende cross. 2 Locaties zijn dus ten zeerste 

aangewezen. Een delegatie van de gemeente was al enkele keren ter plaatse om alles door te nemen en verder 

uit te werken met militairen van het kamp. Ook waren we al in Brasschaat om te overleggen met de kolonel en 

vertrok er een brief naar de minister van Defensie. Haar kabinet wacht nu een verslag af met advies over wat kan 

en niet kan om de veiligheid binnen de kazerne te garanderen. Met Nieuwpoort werden de eerste contacten 

gelegd om te zien in hoeverre zij steun kunnen en willen bieden. 25/11/2020 Ondertussen blijven we niet bij de 

pakken zitten en werden Paul Herygers en Michel Wuyts uitgenodigd om het terrein al even te bezoeken en een 

eventueel parcours uit te tekenen. Zij komen volgende maand langs." Uit de bespreking: - Raadslid F. Spaey is 

bekommerd voor de return voor de lokale handelaars. - Burgemeester: verwachten 20.000 à 25.000 bezoekers; 

door gebruik infrastructuur (cfr, loodsen) zijn tal van mogelijkheden voor o.m. het VIP-gebeuren; de bezoekers 

zullen uitzwermen en de afstand met Westende/Middelkerke-centrum is klein …  



GEMEENTERAAD november 2020 
Samenwerkingsovereenkomst voor de financiering van de aanleg van een ontsluitingsweg in 
sportpark Krokodiel  

Raadslid F. Spaey merkt op dat Gryson en De Kegel meer 
zullen moeten betalen. De burgemeester reageert hierop 
dat dit niet klopt. De kosten zijn verdeeld volgens een 
verdeelsleutel op basis van de lopende meter. De 
burgemeester merkt wel op dat Gryson een voordeel heeft 
door wat hij in het verleden reeds aangelegd heeft van 
weg. Raadslid Spaey vraagt of De Kegel wist dat ze zullen 
moeten uitbreken. Schepen Dierendonck reageert dat de 
weg niet volstaat.  

Raadslid M. Declerck reageert dat De Kegel dacht dat het 
om een gewoon weggetje ging en nu is er blijkbaar ook 

sprake van een voetpad. Schepen Dierendonck merkt op dat De Kegel wist, op basis hun bouwvergunning 
die verleend werd, dat er een volwaardige weg moest komen.  

Raadslid J. Töpke merkt op dat dit wel over serieuze bedragen gaat. De burgemeester repliceert dat zij 
hebben mogen bouwen in het verleden onder de voorwaarden die in hun bouwvergunning zijn 
opgenomen. Als ze van de eerste keer geïnvesteerd hadden zoals het moest dan zou de weg nu wellicht 
voldoen. Raadslid Töpke vraagt of de partijen ook zelf een studie mogen laten uitvoeren. Schepen 
Dierendonck reageert dat zij dit uiteraard mogen doen, maar dat er door gemeente een studiebureau werd 
aangesteld die boringen heeft uitgevoerd op kosten van de gemeente. Raadslid H. Vanheste reageert dat 
dit toch een meerwaarde zal zijn voor de mensen van De Kegel. Door meer geïntegreerd te zijn in het 
sportpark zullen zij wellicht veel meer volk over de vloer hebben.  

Concessieovereenkomst tussen de gemeente Middelkerke en nv Belcasinos voor de  

exploitatie van een kansspelinrichting  

Op vraag van raadslid M. Declerck verduidelijkt de voorzitter dat 

er per onroerend goed 1 onroerende voorheffing wordt geïnd. 

Het casino is 1 gebouw. Er zal dus 1 ov geheven worden. Dit zal 

via een nog vast te stellen verdeelsleutel omgeslagen worden 

over de uitbaters/concessiehouders van het gebouw. Die sleutel 

moet nog vastgesteld worden. Er zal rekening gehouden worden 

met diverse elementen. 

Op vraag van raadslid M. Declerck verduidelijkt de voorzitter dat de concessievergoeding voor de  

volledige duur vrij is van BTW. 

Raadslid M. Declerck vraagt naar een toelichting bij het voorzien van een bouwcomité en een  

overlegcomité. De burgemeester stelt dat het bouwcomité zich beperkt tot de bouw zelf en dus van 

tijdelijke duur is. Het overlegcomité heeft een eerder permanent karakter en dient als overlegorgaan  

tussen de diverse uitbaters/concessionarissen in het gebouw. Ook het gemeentebestuur zal daarin  

ambtelijk vertegenwoordigd zijn. Het is geen politiek comité. 

Raadslid M. Declerck meldt dat er wellicht een materiële vergissing is gebeurd op p. 37 – punt 8 ivm  

de bankwaarborg en het bedrag ter zake. De algemeen directeur antwoordt dat dit zal opgevolgd  

worden. 

 
 



Huishoudelijk reglement op de begraafplaatsen  

Raadslid F. Annys vraagt om de agendapunten 11, 12 en 14 van deze zitting te verdagen. 

Motivering: tijdens coronatijden is verhoging niet gepast. De 

begrafenisondernemers moeten de nieuwe info verwerken en 

dit is thans geen geschikt moment. Het crematorium in 

Oostende heeft nog geen tarifering vastgelegd. Het is zinvol te 

wachten tot de tarieven gekend zijn om soort onderlinge  

concurrentie te vermijden. 

Schepen H. Dierendonck stelt dat de sector betrokken werd bij het herwerken van de betrokken  

reglementen. Zij hebben ter zake geen opmerkingen gemaakt om uitstel te bekomen. Hij vindt het ook  

niet nodig om bij de tarifering rekening te houden met de tarieven van het crematorium. 

Raadslid S. Van den Bossche meldt dat OVCO de tarieven voor het cremeren heeft vastgelegd. De  

tarieven voor asverstrooiing en dergelijke werden nog niet vastgelegd. 

De burgemeester verwijst naar het verleden van OVCO en het stelselmatig geldgebrek en  

vertragingen bij de realisatie van het crematorium. Volgens hem zou de gemeente beter uit de  

intercommunale stappen indien dit wettelijk zou kunnen. Raadslid F. Annys probeert dit verleden van 

OVCO te duiden en te verklaren. 

Beleidskader kleine windmolens in agrarisch gebied 

Raadslid F. Annys bedankt het college om dit agendapunt op de agenda 

te plaatsen. Volgens hem zit de tekst echter vol onjuistheden. Zo is er 

sprake van molens van alle vormen en formaten, terwijl kleine molens 

max. vijftien (15) meter hoog zijn. Dergelijke molens worden ingeplant bij 

de woningen of aanhorigheden en dus niet zomaar verspreid in het 

landschap. Er is wel degelijk een cultuurhistorische link. Op het 

grondgebied van de gemeente waren er ooit tweeënvijftig (52)  

windmolens. Begrippen zoals Molenstraat en andere straatnamen verwijzen trouwens naar dit  

verleden. Hij vraagt dan ook om dit voorstel niet goed te keuren en om aan de toekomst te denken,  

o.a. wat betreft de bedrijfseigen energievoorziening. 

Volgens schepen H. Dierendonck zijn windmolens blijkbaar niet rendabel zonder subsidies.  

Volgens raadslid F. Annys heeft een vergunning geen relatie met het rendement of de rentabiliteit. 

Schepen T. Dedecker merkt op dat de belastingbetaler wel moet opdraaien voor de subsidies. 

Volgens raadslid J. Töpke moet er gezocht worden naar een volwaardig alternatief. 

Volgens de burgmeester kan er volgens de huidige stedenbouwkundige regeling van de gemeente  

geen vergunning afgeleverd worden voor het plaatsen van windmolens. De sector van de windenergie  

wordt sterk gesubsidieerd. Hij heeft in principe niets tegen kleine windmolens, maar wel tegen een  

wildgroei in dit verband. Er worden tachtig (80) windmolens gepland van tweehonderd vijfendertig  

(235) meter hoog tussen De Panne en Jabbeke. In de Vlaamse regeringsverklaring is voorzien dat de  

vergunningsbevoegdheid voor windmolens zal worden overgedragen aan de gemeenten. Dit zal niet  

meer in 2020 gebeuren. Ook daarom is lokale bescherming nodig. Hij stelt dat hij een wettelijk kader  

wil met een duidelijke reglementering. Zolang dit er niet is kan er gemeentelijk geen toestemming  

verleend worden. Hij verwijst nogmaals naar het lucratief karakter van de windmolens voor de  

landbouwers. Hij zinspeelt dat raadslid F. Annys ter zake trouwens landbouwgrond zou willen  

verwerven, wat door het raadslid wordt ontkend. Het raadslid stelt dat er een onderscheid moet  

gemaakt worden tussen eigenaar en pachter. 

Schepen T. Dedecker stelt dat hij principieel kleine windmolens kan aanvaarden in het kader van de  

eigen energievoorziening en als men zelf opdraait voor eventuele hinder. Hij vreest echter voor een  

step-by-step evolutie, namelijk van klein naar groot, groter, … . Hij klaagt tevens de dubbele moraal  

aan van de groene lobby: langs de ene kant wordt geen vergunning verleend voor een  

bouwvergunning voor een eerder beperkt tuinhuis wegens schending van het waardevol agrarisch  

uitzicht (zoals hij persoonlijk heeft mogen ervaren), maar anderzijds kunnen hoge windmolens  

blijkbaar wel. 

Beslist:  

Er kunnen geen kleine windmolens opgericht worden in agrarisch gebied in de ruime zin op het hele  

grondgebied Middelkerke. 



Opmaak gemeentelijke stedenbouwkundige verordening inzake parkeerplaatsen bij  

gebouwen  
Op een opmerking van raadslid M. Declerck ivm de hoogte van de belasting antwoordt de voorzitter  

dat het vroegere bedrag lachwekkend laag was. Het werd automatisch verrekend door de  

immobiliënsector. Men wil er toe komen dat er bij elke woongelegenheid een parking wordt voorzien.  

Ook in dit dossier is er overleg met de sector geweest. 

Raadslid M. Declerck verwijst naar de uitgebrachte adviezen en merkt op dat adviezen van de Gecoro  

niet werden opgevolgd, o.a. wat betreft de straal waarbinnen affectatie mogelijk is. Volgens de  

voorzitter is een straal van 1.000 meter te ver. Dat heeft het verleden uitgewezen en de nu voorziene  

straal is beheersbaar. Bij het opstellen van het reglement werd geluisterd naar de administratie. 

Op een vraag van raadslid M. Declerck of de strikte normen ivm het aantal parkings voor  

evenementenruimten ook van toepassing zullen zijn voor het Casino wordt negatief geantwoord door  

de voorzitter. 

Raadslid M. Declerck stelt dat de Open VLD-fractie dit agendapunt niet zal goedkeuren. 

 

 

Vraag van Frederick Spaey: Onderwerp: BK Cyclocross 

"Op 8 en 9 januari 2022 organiseert de gemeente Middelkerke het Bk 

cyclocross. 

In de media heeft de burgermeester de wens geuit om de wedstrijden 

te laten doorgaan op de site van het militair kamp Lombardsijde. 

Hoe zeker is deze locatie en wat is de reden om weg te trekken uit het 

Sportpark De Krokodiel?” 

Antwoord van DIERENDONCK Henk: 

"2 crossen in een maand tijd op dezelfde locatie organiseren is, rekening houdend met 4 weken  

opbouw en een week afbraak, quasi onmogelijk. Als het weer dan nog eens tegenvalt is het terrein  

onbereikbaar en hypothekeer je de volgende cross. 2 Locaties zijn dus ten zeerste aangewezen. 

Een delegatie van de gemeente was al enkele keren ter plaatse om alles door te nemen en verder uit  

te werken met militairen van het kamp. Ook waren we al in Brasschaat om te overleggen met de  

kolonel en vertrok er een brief naar de minister van Defensie. Haar kabinet wacht nu een verslag af  

met advies over wat kan en niet kan om de veiligheid binnen de kazerne te garanderen. Met  

Nieuwpoort werden de eerste contacten gelegd om te zien in hoeverre zij steun kunnen en willen  

bieden. 

Ondertussen blijven we niet bij de pakken zitten en werden Paul Herygers en Michel Wuyts  

uitgenodigd om het terrein al even te bezoeken en een eventueel parcours uit te tekenen. Zij komen  

volgende maand langs." 

- Raadslid F. Spaey is bekommerd voor de return voor de lokale handelaars. 

- Burgemeester: verwachten 20.000 à 25.000 bezoekers; door gebruik infrastructuur (cfr, loodsen) zijn  

tal van mogelijkheden voor o.m. het VIP-gebeuren; de bezoekers zullen uitzwermen en de afstand met  

Westende/Middelkerke-centrum is klein … 

 

Vraag van Franky ANNYS: Onderwerp: Werken Brugsesteenweg 

"Kan er duidelijkheid gegeven worden over het al dan niet vernieuwen van de toplaag van de  

Brugsesteenweg?" 

Antwoord van DE POORTERE: 

"Gezien de Brugsesteenweg een gewestweg is zijn de asfalteringswerken een last van AWV.  

In kader van de fietspadwerken werd de mogelijkheid onderzocht om het stuk tussen de Schorestraat  

en de Diksmuidestraat te vernieuwen. Hier was echter bij AWV niet voldoende budget en de werken  

zullen dus niet doorgaan." 

 

Vraag van Franky ANNYS: Onderwerp: Bebloemingswedstrijd 



"Graag had ik het aantal inschrijvingen per categorie editie 2020 in vergelijking met 2019 vernomen?" 

Antwoord van DIERENDONCK Henk:"De oude formule van de bebloemingswedstrijd was niet meer van 

deze tijd. Het strookte niet met de duurzaamheidsgedachte. Er was dan ook weinig interesse bij het jonge 

publiek. Bovendien was de organisatie van de wedstrijd zeer tijdrovend voor de groendienst. Daarom werd 

in 2020 gestart met een nieuwe formule. Er wordt zoveel mogelijk digitaal gewerkt. Kandidaten kunnen zich 

digitaal inschrijven. Er werd afgestapt van de klassieke jury. Iedereen kan de deelnemende tuinen bezoeken 

en online punten geven. De focus in de tuinen wordt meer gericht naar duurzaamheid.  

Omdat de formule ingrijpend veranderde hebben we ervoor geopteerd om de deelnemers van vorig  

jaar niet meer automatisch in te schrijven. Elke kandidaat moet zich dus opnieuw online inschrijven.  

Door de verlegde focus en de gewijzigde werkwijze hadden we op een sterke terugval van het aantal  

deelnemers gerekend. 

 

 

 

Vraag van Mario DECLERCK: Onderwerp: Renovatie Rauschenbergplein 

"Hoever staan de plannen voor het Raushenbergplein? Wanneer zijn deze werken gepland? Gebeurt  

dit samen met de zeedijk renovatie?" 

Antwoord van DEDECKER Jean-Marie: 

"Momenteel wordt er onderzocht op welke manier we dit plein 

kunnen reserveren. Hierbij dient  

rekening gehouden te worden met de complexe 

eigendomsstructuur, problemen met de draagkracht  

en de gewenste invulling.  

Momenteel is er nog geen zicht op een concrete planning.  

De werken zijn niet meegenomen in de aanbesteding van de 

zeedijk gezien er momenteel nog geen  

concreet ontwerp is voor deze zone." 

- Burgemeester: volgende raadszitting meer nieuws over dit dossier. Bestuur wil er groene long van  

maken. Gebouw zou dus weg moeten om plaats te maken voor park met ondergrondse parking. Er zal  

niet onteigend moeten worden, want er is akkoord met eigenaar. Er is ook akkoord met uitbaters van  

padel. Zij zouden naar het sportpark kunnen. Een en ander moet nog nader ingevuld worden. Het  

globale project zou kunnen gebeuren in samenwerking met een projectontwikkelaar volgens systeem  

gesloten beurzen. Ook met de voormalige garage Omnia is er een link met dit dossier. Er zou een  

akkoord zijn om een project te realiseren. 

- De voorzitter meldt dat de huidige uitbaters van het gebouw op het Rauschenbergplein einde  

contract zijn. 

 

Vraag van Mario DECLERCK: Onderwerp: Eindejaarsfeesten 

"Wat is er gepland voor de handelaars en toeristen als extra activiteiten/acties voor de  

eindejaarsfeesten?" 

Antwoord van DEDECKER Tom: 

" Er zijn dankbaarder opdrachten dan de evenementen dit jaar ... 

Hierbij een overzicht van wat er allemaal ondernomen wordt voor de eindejaarperiode: 

1. Extra kerstverlichting. 

2. Eindejaarevent Magisch Middelkerke 

3. Hupsakee kerst 

Schepen N. Lejaeghere: boekje take away handelaars wordt voorzien; etalagewedstrijd met  

waardebonnen is gepland; take-away verpakkingen voor handelaars zijn ter beschikking; aktie  

kerstboom voorzien voor iedere handelszaak is lopende. 

 

Vraag van Mario DECLERCK: Onderwerp: Overleg kustburgemeesters 

"Hoelang is het geleden dat er nog een kustburgemeester-overleg is geweest? En heeft dit overleg  

nog veel nut, gezien dat elke gemeente de ministeriële besluiten ivm corona naar eigen believen  



interpreteert." 

Antwoord van DEDECKER Jean-Marie: 

"Er is nog steeds overleg.Voor de toepassing van de corona-maatregelen is er een mate van gemeentelijke 

autonomie. De regels moeten toegepast worden met behoud van het gezond verstand." 

- Raadslid M. Declerck verwijst naar recente discussie omtrent raamverkoop in enkele buurgemeenten. 

Burgemeester stelt gezond verstand voorop. Ook door de lokale handelaars (bijv. geen uitdagend  

gedrag). 

 

Vraag van Johan Töpke: Onderwerp: 

Volkstuincomplex De Volksakker 

"Nadat de tuiniers het volkstuincomplex De Volksakker 

op 15 oktober hebben verlaten zijn jullie  

volgens planning de werkzaamheden kunnen starten ter 

voorbereiding van de uitbreiding van het  

gemeentelijk sportpark en evenementenpark zomer 

2021. 

De eerste 2 weken is er continu gewerkt, vooral het weghalen van omheiningen en beplanting aan de  

straatkant, het weghalen van de tuinomheiningen + het sorteren en afvoeren van materialen. 

De laatste 3 weken lagen de werken blijkbaar stil met uitzondering van het wegnemen van de asbest  

cement daken. 

Omwonenden beginnen zich vragen te stellen hoe het nu verder gaat evolueren. 

Daar ikzelf hier geen antwoord kan op geven had ik graag vernomen wat nu de juiste plannen zijn met  

dit terrein en hoe deze werken verder zullen verlopen. 

Tweede deel van mijn vraag is, hoe zit het met de zoektocht naar een nieuwe locatie voor het  

volkstuincomplex." 

Antwoord van DIERENDONCK Henk: 

"De opruimwerken worden sterk beïnvloed door de vochtige omstandigheden in onverharde grond. In  

eerste fase werden de tuinen opgeruimd die dicht bij de straat en de verharde parking liggen. Hierbij  

kon het zwaar materieel zoals bandenkraan, vrachtwagen en wiellader probleemloos ingezet worden.  

Bij de tuinen die verder van de verharde zones liggen, kan het zwaar materieel in veel mindere mate  

ingezet worden. Bij vochtig weer zakken ze weg in de modder. Daardoor riskeren we schade te  

veroorzaken aan ons materieel. Enkel in droge omstandigheden kan al het materieel ingezet worden.  

Daardoor verloopt de opruiming van de verste zone minder vlot. In de zoektocht naar een nieuwe locatie 

voor volkstuintjes werden nog geen verdere stappen gezet." 

- Raadslid J. Töpke: terrein is niet afgebakend. Is gevaarlijk voor o.a. spelende kinderen en nodigt uit  

tot sluikstorten. De antwoorden aan de gouverneur ivm een klacht zouden niet stroken met de  

werkelijkheid, o.m. wat de planning betreft (zoals zaaien van gras tijdens tweede helft oktober). 

- Burgemeester: de tuintjes werden als stortplaats achter gelaten. Tegen 15/10/2020 werd verwacht in  

"originele staat" te verlaten. Dit is niet gebeurd. De gemeente heeft veel opruimwerk. De volkstuinders  

hebben geen goede beurt gemaakt. Dit speelt mee bij het voorzien van een alternatief. De burgemeester 

stelt dat raadslid J. Töpke de schuld draagt dat er geen nieuwe tuintjes komen.  

- Schepen H. Dierendonck: terrein wordt onderdeel van evenemententerrein. De plannen liggen al  

vast sedert de vorige legislatuur. Tijdelijk gebruik van gedeelte van de zone door Sportpaleis. 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

  



GEMEENTERAAD oktober 2020 

Selectieleidraad voor de aanstelling van een bouwteam voor het ontwerp, de 
realisatie en het onderhoud van het nieuw gemeentehuis  

 

Raadslid M. Declerck vraagt zich af wat er zal gebeuren met het oud gemeentehuis en vraagt of dit verkocht 
zal worden. De burgemeester vermeldt dat er op heden nog niet exact geweten is wat er met het oud 
gemeentehuis zal gebeuren. Alle mogelijkheden blijven open (voor ceremoniën, verkopen,…) Voorlopig is er 
nog geen definitieve visie.  

Op de vraag van raadslid F. Spaey of er een studie of audit is gebeurd voor dit dossier antwoordt de 
burgemeester dat dit niet is gebeurd. De burgemeester vermeldt dat het oude gebouw zich niet leent voor 
een moderne service en voor meer digitalisering zowel kwa plaats als faciliteiten. Ook op de vraag van 
raadslid F. Spaey of er plannen zijn om dit te laten onderzoeken reageert de burgemeester van niet. Bij de 
opmerking van raadslid F. Spaey dat het over een hoge kost gaat reageert de burgemeester dat deze kost 
staat ingeschreven in het meerjarenplan.  

Raadslid M. Declerck merkt op dat er een verschuiving is gebeurd van € 10 miljoen euro extra voor het 
casinoproject die afkomstig was van het project van het nieuwe gemeentehuis. De voorzitter bevestigt dit 
omdat de gemeente de uitgaven voor het nieuwe gemeentehuis nu nog niet nodig heeft. De voorzitter merkt 
ook op dat het casino een bonus zal opbrengen van 1,5 miljoen euro per jaar die niet voorzien was in het 
meerjarenplan. Hierop repliceert raadslid F. Spaey dat deze inkomsten nu ook nog niet binnenkomen.  

Raadslid J. Töpke vraagt zich af hoeveel m² het huidige gemeentehuis is en hoe men tot het cijfer van 6.000 
m² komt. De burgemeester reageert dat hij niet weet hoeveel m² het huidige gemeentehuis is. De voorzitter 
licht toe dat het de bedoeling is om in het nieuwe gemeentehuis alle diensten en functies te centraliseren 
die nu verspreid zitten op diverse locaties. Verder haalt de voorzitter ook aan dat 6.000 m² groot lijkt, maar 
dat dit gaat om de vloeroppervlakte. De burgemeester licht toe dat vandaag de selectieleidraad wordt 
goedgekeurd. Op basis hiervan kunnen kandidaat-architecten voorstellen indienen en hun creativiteit de vrije 
loop laten voor de invulling. 

Raadslid F. Annys vraagt of het niet beter is om te wachten met de bouw van nieuw gemeentehuis bv. in het 
kader van een eventuele fusie met andere gemeente(n) en merkt op dat het een keuze is van de hogere 
overheid om gemeenten te laten fusioneren. De burgemeester reageert dat hij niet van plan is om te 
fusioneren. De voorzitter vermeldt dat dit een moeilijk gegeven is voor een kustgemeente. Een fusie is vooral 
nuttig voor kleine landelijke gemeenten met een stabiele bezetting. De burgemeester merkt op dat hij niet 
tegen samenwerking is op diverse vlakken, maar voor een politieke samensmelting is er geen ambitie.  

Raadslid M. Declerck merkt op dat het moodboard met foto’s de look en feel bepaalt en dat er dus weinig 
vrijheid is voor de kandidaat-architecten. De burgemeester reageert dat de leidraad een idee geeft van wat 
er gewenst is en de foto’s kunnen dienen als voorbeeld. In verband met de vernieuwing van het Oud 
Strijderplein haalt schepen H. Dierendonck aan dat er een voorstel van plan is. Dit plan is echter nog 
embryonaal. Het is de bedoeling om meer groen te integreren en meer een parkgevoel te creëren, maar het 
blijft wel een parking.  



Raadslid M. Declerck vraagt of dit voorzien was in het meerjarenplan. De algemeen directeur reageert dat 
Aquafin bijna alle kosten ten laste zal nemen door de bouw van een pompstation.  

Raadslid J. Töpke merkt op dat er in de pers gesproken werd over het MAS in plaats van het MAC. De 
voorzitter reageert dat de gemeente niet verantwoordelijk is voor de fouten van de journalisten.  

Raadslid F. Spaey vraagt of er ook burgerinspraak zal zijn voor dit project van het nieuwe gemeentehuis. De 
voorzitter reageert dat dit later tijdens de zitting aan bod komt bij de mondelinge vragen. 

 

Vaststellen van de werkingsbijdrage van de gemeente Middelkerke in de hulpverleningszone   

1 West-Vlaanderen voor het dienstjaar 2021 

Raadslid F. Spaey vraagt zich af waarom de plannen voor de 

brandweerzone niet doorgaan. De burgemeester licht toe dat het 

de bedoeling was om 1 veiligheidszone te creëren en geeft een  

toelichting over wat de plannen waren. De burgemeester licht toe 

dat er niet meer geopteerd wordt om door te gaan met de 

plannen voor een veiligheidszone vermits de gemeente 

Middelkerke heeft kunnen bekomen dat de bijdrage niet zal 

stijgen wat betreft de brandweerzone.  

De burgemeester merkt ook op dat de politie deze zomer met COVID heel goed werk heeft geleverd.  

Raadslid F. Spaey vraagt of de plannen voor de brandweer in de toekomst terug ter sprake kunnen  

komen. De burgemeester antwoordt dat dit kan. Voorlopig blijft de situatie nu zo tot 2024.  

Raadslid Spaey merkt op dat de cijfers voor Middelkerke niet stijgen, maar voor andere gemeenten de  

cijfers wel stijgen en vraagt zich af hoe dat kan. De burgemeester antwoordt dat dit komt omdat  

andere gemeenten slecht hebben onderhandeld.  

Op de vraag van raadslid F. Annys of men teleurgesteld is omdat de plannen niet doorgaan reageert  

de burgemeester dat dit enerzijds zo is, maar anderzijds is de gemeente wel winnende partij. 

Raadslid F. Annys licht toe dat hun fractie dit agendapunt mee zal goedkeuren en merkt op dat de  

burgemeester in de vorige legislatuur ook razend was omtrent de hoge bijdrage. De voorzitter merkt  

op dat hij dit in vorige legislatuur voorspeld had wat betreft de hoge kost waarop raadslid F. Annys de  

voorzitter gelijkt heeft.  

Raadslid F. Spaey vraagt zich ook af of er onderhandeld is om de dienstverlening van de brandweer  

goedkoper te maken. De burgemeester antwoordt dat ze hiermee bezig zijn en haalt als voorbeeld  

aan dat de hydranten in de toekomst zelf onderhouden zullen worden, want dit laten uitvoeren is heel  

duur. 

 

 

  



 

GEMEENTERAAD september 2020 
  

 

Vraag van Frederick Spaey: Onderwerp: Wijkkantoor politie 

"Is er reeds een evaluatie gemaakt van het wijkkantoor van de Politie 

te Westende-Bad? Wat zijn de bevindingen? Waarvoor werd dit juist 

gebruikt? Wat was de kostprijs?" 

Antwoord van DEDECKER Jean-Marie: 

"Het wijkkantoor in Westende Bad kwam er in het kader van ons 

actieplan ter bestrijding van de overlast in Westende Bad waarbij 

beroep gedaan werd op 3 collega’s uit politiezone Antwerpen die  

voor de duur van het zomerseizoen gedetacheerd werden naar onze 

zone. Hun opdracht was de handhaving van een zero tolerance beleid inzake alle feiten van overlast die 

Westende Bad een kwalijke reputatie geven. 

Die opdracht werd uitgevoerd in shiften tussen 18:00 en 02:00 u. Om te vermijden dat deze  

personeelsleden voor rustpauzes (incl maaltijden, toiletbezoek, achterlaten persoonlijke spullen, …)  

telkens naar het commissariaat zouden moet komen werd geopteerd voor een vaste uitvalsbasis in  

Westende Bad.  

Daarnaast kon ook de wijkwerker beschikken over deze infrastructuur. 

Deze verhoogde aanwezigheid van blauw op straat kreeg heel wat bijval omdat het wat meer was dan  

enkele keren passeren met de combi, de patrouille werd immers te voet uitgevoerd, was heel  

aanspreekbaar en kon in real time anticiperen op problemen, wat resulteerde in een betere  

beheersing van de overlastproblematiek in Westende bad. 

Wat de kostprijs betreft: de uitgaven (zonder personeel) worden in totaal geraamd op zo'n 20.000  

euro, namelijk: 

- Huur pand: € 10.800 (= prijs voor 1 jaar huur)  

- Kosten van elektriciteit, water, internet, televisie, telefonie, onroerende voorheffing, syndicus,  

registratie huurovereenkomst: € 4.200 (raming) 

- Factuur camerabeveiliging: € 2.562,78 euro 

- Factuur raambelettering bureel Westende: € 1.372,55 

- Factuur veiligheidscilinder deur: € 677,60 

- Factuur klein elektr (koffiemachine): € 135,00 

- Factuur koelkast: € 240,80 

Raadslid F. Spaey: vindt het spijtig dat korpschef niet aanwezig is. Hij vraagt een betere benuttiging  

van de ruimte te onderzoeken. 

- Burgemeester: geen compensatie voor ter beschikking stellen van personeel door zone Antwerpen;  

huurovereenkomst is nu overeenkomst van 1 jaar; initiatief voor herhaling vatbaar; geen mogelijkheid  

om er permanent kantoor in te richten met een volwaardige dienstverlening (wegens o.a. beperkte  

personeelscapaciteit). 

 

 

Vraag van Johan Töpke: Onderwerp: Volkstuintjes De Volksakker 

"De gebruikers van de volkstuinen De Volksakker hebben op donderdag 3 

september een aangetekend schrijven ontvangen betreffende de 

stopzetting vh gebruik van hun perceel waarbij men vraagt het 

volkstuincomplex vrij te maken tegen uiterlijk 15 oktober 2020. 

Ieder heeft nu zijn aanplantingen gedaan met wintergroenten die pas 

binnen enkele maanden kunnen geoogst worden. 

We weten dat de volkstuintjes op deze locatie niet kunnen blijven bestaan maar jammer genoeg is er  



met de tuiniers voorafgaand geen overleg gepleegd over hoe, wat, waar en wanneer. 

• Waarom nemen jullie deze beslissing op zo’n korte termijn wetende dat niemand  

met zijn tuin op 6 weken kan verhuizen. 

• In het schrijven staat dat het volkstuincomplex moet plaatsmaken voor de  

uitbreiding van het sportpark, wat zijn de directe plannen met dit terrein. 

 

Antwoord van DIERENDONCK Henk: 

"De locatie van de volkstuintjes moet voorafgaand aan de winter volledig ontruimd, omgeploegd,  

genivelleerd en ingezaaid worden zodat de gemeente het vanaf volgend jaar als een volwaardig  

evenemententerrein kan gebruiken. 

De terreinen zullen gebruikt worden voor de aanleg van een evenemententerrein." 

Uit de bespreking: 

- Raadslid J. Töpke ontkent dat hij heeft opgeroepen om hier aanwezig te zijn vanavond. Volgens  

burgemeester zou hij dit wel gedaan hebben. 

- Burgemeester: de ontruiming werd reeds lang voordien aangekondigd. Plan werd geërfd van vorig  

bestuur. Door vorig beleid werd er geen werk van gemaakt. Nu wel. Betreurt dat het raadslid niet  

komen praten is met de burgemeester en dat hij dit niet eerder heeft opgevolgd in de raad. De  

gebruikers hebben beleefde brief gekregen om te ontruimen na de zomeroogst. Na de ontruiming zal  

de zone proper gemaakt worden. Nu heeft zone iets van een barakkenpark. Er werden alternatieven  

gezocht (zoals achter containerpark en in omgeving vliegveld). Er is thans een optie op 2ha akkerland  

te Wilskerke, maar deze optie moet nog verder opgevolgd worden. 

- Raadslid J. Töpke: dat de zone er thans enigszins overwoekerd bij ligt is logisch voor de tijd van het  

jaar. Ontruiming werd vroeger reeds aangekondigd dus is het ook logisch dat men minder secuur  

onderhoudt. Sommige tuintjes zijn ook niet verhuurd en onbewerkt gebleven. Raadslid verwijst naar  

zijn tussenkomst tijdens de raad van 09/05/2019 en naar de antwoorden die toen op zijn vragen  

werden gegeven. Daaruit blijkt dat men anders zou tewerk gaan. Hij merkt op dat er wel degelijk  

behoefte is aan volkstuintjes (ook al hoeft het voor hem persoonlijk niet meer). Het raadslid is blij dat  

men blijkbaar een nieuw terrein heeft gevonden en hoopt dat men op korte termijn kan verhuizen. Hij  

vraagt om in afwachting een oplossing te vinden voor de tijdelijke berging van materiaal. 

- Schepen H. Dierendonck: gronden aan containerpark konden niet, want zelf nodig als gemeente. In  

kader van de uitbreiding van het sportpark moesten dringend beslissingen genomen worden om tijdig 

riolering en drainage te kunnen voorzien. Er werd nog respijt gegeven voor dit seizoen, maar langer  

kan niet. 

- Burgemeester: zone gaf bij een bezoek in mei ook verwaarloosde indruk. Hij verklaart niet graag  

onder druk te worden gezet. Hij verklaart tevens vooralsnog geen initiatieven meer te nemen wat de  

volkstuintjes betreffen.  

- Een vraag naar verdere planning van raadslid B. Vandekerckhove blijft onbeantwoord. 

[Tijdens de behandeling van deze vraag waarschuwt de voorzitter tweemaal het publiek en vraagt  

telkens aan het aanwezig publiek om de rust en de kalmte te bewaren en om zich te onthouden van  

tussenkomsten.] 

- Raadslid F. Annys: merkt op dat het akkerland te Wilskerke waarvan sprake laag gelegen percelen  

betreft. Dit zou een negatieve impact kunnen hebben op de kwaliteit ervan. 

 

 

Vraag van Mario DECLERCK: Onderwerp: Terrassen 

"Is er een mogelijkheid de extra terrassen en de 

bestaande terrassen toe te laten gedurende het  

ganse jaar, dit in kader van Corona. 

Ik verwacht dat er door COVID 19 veel mensen niet zullen 

durven binnenkomen in  

de horecazaken, in de zomer hadden we daar minder last 

van omdat de klanten op een terras konden  

zitten. 

Het is een win/win voor iedereen, de terrassen hoeven 



niet afgebroken te worden, niet gestockeerd en niet terug geplaatst te worden, een grote besparing dus. 

De uitbaters zullen natuurlijk wel verwarming moeten voorzien en eventueel  

dekentjes/fleezes, dit maakt het nog zo gezellig, met de kerstperiode kan dit nog een extra troef zijn  

voor onze gemeente. 

Laat ons hopen dat wij de enigste kustgemeente zullen zijn die dit zullen toelaten." 

Antwoord van DEDECKER Jean-Marie: 

"De APV bepaalt gedurende welke periodes de horeca-uitbaters terrassen mogen plaatsen en  

uitbaten: 

Artikel 36-10-7 (terrassen op de zeedijkwandelweg) / Artikel 36-10-9 ter (terrassen op de openbare  

weg straten met pleinfunctie – Westende-bad) 

- Het terras mag uitgebaat worden vanaf de 2de zaterdag van maart tot met de 3de vrijdag van  

november van hetzelfde jaar. 

- Het terras mag geplaatst worden ten vroegste vanaf de maandag voorafgaand aan de tweede  

zaterdag van maart.  

- Het terras moet verwijderd worden ten laatste de derde vrijdag van november. 

De verplichting om de terrassen gedurende het winterseizoen te verwijderen heeft meerdere  

doelstellingen:  

- Het laat de gemeente toe om de locatie waar de terrassen geplaatst worden grondig te onderhouden  

en reinigen. 

- Het verplicht de horeca-uitbaters om een kwaliteitscontrole te doen van hun terrassen en om versleten 

elementen te vervangen. 

De veiligheid op de zeedijk en in de zijstraten mag niet in het gedrang komen door terraselementen  

die wegwaaien tijdens winterstormen. 

Het is bijgevolg niet wenselijk om de horecaterrassen gedurende het volledige jaar te laten staan.  

Het zou bovendien bijzonder omslachtig zijn om de APV aan te passen voor een tijdelijke  

steunmaatregel. 

Er werden trouwens al heel wat initiatieven genomen ten voordele ook van de lokale horeca, bijv. wat  

de terrasruimte betreft op het openbaar domein." 

Uit de bespreking: 

- Raadslid S. Van den Bossche merkt op dat de terrassen op de zeedijkwandelweg niet  

stormbestendig zijn en dat de verzekering een gebeurlijke schade wellicht niet zou dekken. 

 

 

Vraag van Mario DECLERCK: Onderwerp: Gemeentelijk Corona plan 

"Omdat het virus nog steeds onder ons leeft en al een aantal zaken uit Middelkerke getroffen zijn,  

zouden we als gemeente niet kunnen werken aan een Gemeentelijk Corona plan? 

Voor de gemeente is dit een kleine moeite zo kan een getroffen zaakvoerder  

rechtstreeks bij de gemeente informeren welke stappen hij moet ondernemen? 

Volgens de getroffenen is het momenteel zeer moeilijk om aan de nodige info te  

geraken." 

Antwoord van DEDECKER Jean-Marie: 

"Door de steeds veranderende situatie is het zeer moeilijk om een specifiek plan op te stellen. 

Vele sectoren hebben een apart protocol wat de situatie niet vergemakkelijkt. 

De lokale maatregelen en steun worden via de eigen site gecommuniceerd. 

Alle algemene maatregelen kunnen teruggevonden worden op de officiële site van de federale  

overheid: https://www.info-coronavirus.be/nl/. 

Het gemeentebestuur staat in nauw contact met de huisartsenkring en monitort de situatie. 

Er werd tot op vandaag een zgn. streng los beleid gevoerd, met goede resultaten." 

Uit de bespreking: 

- Schepen D. Gillaert stelt wat de woonzorgcentra betreft dat de richtlijnen nauwgezet gevolgd  

worden. Dat er een ruimere bezoekersregeling wordt toegepast (op afspraak en mits strenge  

voorwaarden). Wat het toestaan van nauw fysiek contact tussen familieleden betreft deelt hij mee dat  

het OCMW ter zake nog een afwachtende houding aanneemt. 



 

 

 

 

 

 

 

 

Vraag van Franky ANNYS: Onderwerp: Particuliere windturbines 

"Hoeveel aanvragen voor particuliere windturbines werden er in deze 

legislatuur reeds ingediend? 

Hoeveel stedenbouwkundige vergunningen voor particuliere 

windturbines zijn afgeleverd?" 

Antwoord van DEDECKER Jean-Marie: 

•Dossier via het gemeentebestuur: 

- geweigerd in eerste aanleg door CBS 19/11/2019  

- vergunning in laatste aanleg (beroep bouwheer) door Deputatie 30/04/2020  

- beroep ingediend door gemeentebestuur Middelkerke bij de Raad voor Vergunningsbetwistingen  

(procedure = lopende) (beroep is niet schorsend) 

• Dossier via de Provincie:  

- vergunning in eerste aanleg door Deputatie 12/12/2019 

- weigering in laatste aanleg (op basis beroep door gemeente Middelkerke) door Departement  

Omgeving op 29/07/2020. De motivatie van deze weigering is belangrijk, met name het niet toelaten in  

landschappelijk waardevol agrarisch gebied." 

Uit de bespreking: 

- Standpunt burgemeester: eerst afwachten wat er met de grote windmolens zal gebeuren alvorens  

kleintjes toe te staan. Tevens wachten op evoluties op regelgevend vlak: in uitvoering van het Vlaams  

regeerakkoord zou volgend jaar de vergunningsbevoegdheid overgedragen worden aan de  

gemeenten. 

- Raadslid F. Annys meent te mogen stellen dat er wellicht een principieel akkoord is (Groen eventueel 

uitgezonderd) in de raad wat de kleine windmolens betreft. 

 

 

  



 

GEMEENTERAAD mei 2020 
 

Raadslid M. Declerck stelt problemen te hebben met de voorziene toelage voor de Oldtimers uit De  

Panne die volgens hem geen meerwaarde betekenen voor de gemeente. 

De voorzitter ontkent dit en wijst op oa de 60 hotelkamers die in het kader van dit evenement besteld  

werden. Hij vindt de toelage wel opportuun en voegt er aan toe dat het evenement in 2020 hoogst  

waarschijnlijk niet zal plaatsvinden en er dus ook geen subsidie zal toegekend worden. 

 

 

 

Vraag van Frederick Spaey: Onderwerp: GAS-boetes en politie-optreden n.a.v. corona-pandemie 

“Werd er nav de corona-crisis door de lokale politie repressief 

opgetreden en hoeveel Gas-boetes werden er uitgeschreven? 

Hoeveel Gas-boetes ivm overtredingen van de corona-

maatregelen werden er in de andere kustgemeentes 

uitgeschreven?" 

 

Antwoord van DEDECKER Jean-Marie: 

"Wat de gas-boetes betreft kan ik kort zijn. Er zijn geen gas-boetes voorzien in de gemeente voor  

inbreuken op de corona-maatregelen. Het werd niet opportuun geacht om dit systeem van gas-boetes  

te voorzien, wegens de last er aan verbonden en wegens de wankele juridische basis waarop  

sommige corona-maatregelen steunen en de interpretatieproblemen die er in de praktijk komen bij  

kijken. 

De gemeente heeft geen cijfers over de overtredingen, al of niet via gas, bij de buurgemeenten of de  

gemeenten van West-Vlaanderen. Het raadslid zal zich daarvoor best wenden tot het parket en/of de  

gouverneur. 

Wat het optreden van de politie betreft doet de lokale politie het nodige om de naleving van de corona- 

maatregelen op te volgen. 

Tot gisteren (= 12/05/2020) heeft de politie 125 inbreuken vastgesteld, waarvan 59 tijdens het weekend. 

 

 

 

Vraag van Mario DECLERCK: Onderwerp: Opbrengst personenbelasting 

"Hoeveel de opbrengst is van het gemeentelijk deel van de 

personenbelasting aan het huidig tarief van 5%?" 

Antwoord van DEDECKER Tom: 

"De gemeenteraad heeft in zitting van 18/12/2019 de aanslagvoet van 

de aanvullende gemeentebelasting op de personenbelasting voor 

aanslagjaar 2020 verlaagd van 5% naar 4%.  

De inkohiering gebeurt door de FOD Financiën en loopt over twee begrotingsjaren (2020 en 2021).  

M.a.w. het effect van de tariefverlaging is ook verdeeld over twee begrotingsjaren. 

Volgens de gegevens van de FOD Financiën worden de ontvangsten voor budgetjaar 2020 geraamd  

op 3.177.664,58 euro." 

 

 



 

 

 

 

Vraag van Franky ANNYS: Onderwerp: Verbinding De Lijn 

“Onze gemeente vraagt al langer aan de Lijn naar een betere 

verbinding tussen het hinterland en de kuststrook. 

Klopt het dat er nu plannen zijn om dit te realiseren door een afbouw 

van de lijn Oostende Leke Diksmuide?” 

Antwoord van VAN MUYSEWINKEL Eddy: 

"In overleg met de gemeente heeft De Lijn een voorstel klaar. Dit 

moet nog worden goedgekeurd door de Vervoerregioraad en daarna door de gemeente. 

De huidige lijn 53, de verbinding tussen Oostende en Diksmuide blijft behouden. Tijdens de spits op  

een schooldag blijft de frequentie behouden op 60 minuten. Tijdens de daluren op schooldagen, 

weekdagen tijdens vakanties, zaterdagen en zondagen zal de frequentie 120 minuten zijn. Na een  

grondige evaluatie bleek dat de verbinding vooral gericht is op woon-werk en woon-schoolverkeer. 

Er is een nieuwe bijkomende lijn 54 voorzien, een verbinding van Oostende naar Middelkerke (via  

Leffinge en Slijpe). Daar is de frequentie dezelfde als bij lijn 53. 

Tussen Leffinge en Slijpe blijft de frequentie behouden op 60 minuten." 

Uit de bespreking: 

- raadslid vernam info via Radio 2; 

- Diksmuide geen lid vervoersregio Oostende; 

- belbus wordt (overal) afgeschaft; 

- start nieuwe lijn voorzien najaar 2021 (dan pas geld beschikbaar). 

 

 

 

Geen GEMEENTERAAD april 2020 
  



 

GEMEENTERAAD maart 2020 
  

 

Vraag van Johan Töpke: Onderwerp: Verdwaalpalen op het strand 

"Waarom zijn de verdwaalpalen op het strand blijven staan gedurende de wintermaanden?" 

Antwoord van DEDECKER Tom: 

"Vroeger werden de symbolen van de verdwaalpalen 

gehuurd van een firma en werden we verplicht  

om deze jaarlijks terug te brengen. 2 Jaar terug werden de 

figuren door de gemeente aangekocht.  

Vorig jaar hebben we gemerkt dat er tijdens transport en 

stockage veel risico was op beschadiging.  

Daarnaast is de ruimte die de figuren innemen in ons 

magazijn ook niet te onderschatten. Tot slot is het opzetten en wegnemen van de figuren een tijdrovende 

klus. Daarom werd er beslist om de figuren  

in de winter te laten staan op het strand om zo kosten efficiënter te werken. Een mogelijks risico was  

vandalisme maar daar hebben we tot op heden geen last van gehad." 

Uit de bespreking: 

"Raadslid J. Töpke merkt op dat er enkele stormen geweest zijn de laatste weken en dat er op het  

strand 1 paal schuin staat, 1 paal is ondergegraven en 1 paal verdwaald is geraakt. Het raadslid merkt  

op dat de palen niet weersbestendig zijn en dat er toch zorg voor gedragen moet worden en vraagt  

zich af of ze niet beter binnengehaald worden in de winter.* 

De voorzitter merkt op dat van de 30 verdwaalpalen die op het strand staat er slechts 3 palen zijn  

omgewaaid of ‘verdwaald’ wat maar 10 % is van het totaal aantal palen. De manuren voor en de  

eventuele schade tijdens het transport wegen hier niet tegen op. Het is een succes dat 90 % van de  

palen de winter goed hebben doorstaan. Na navraag bij de betrokken dienst blijkt dat behalve die 3  

palen al de rest van de palen in goede staat zijn. 

 

* uiteindelijk had meer dan 30% van de verdwaalpalen schade opgelopen, na de zomer van 2020 zijn de 

figuren wel van het strand gehaald. 

 

 

 

 

 

 

 



GEMEENTERAAD februari 2020 
 

Op 24/01/2020 ontvingen we Minister De Crem in Middelkerke samen met de 3 andere  

Burgemeesters van de nieuw op te richten veiligheidszone. 

De Minister beloofde zelf wetgevend initiatief te zullen nemen om het oprichten van een pilootproject  

voor een nieuwe veiligheidszone mogelijk te maken." 

Uit de bespreking: 

Raadslid M. Declerck vreest dat de politie zal verdwijnen uit Middelkerke en dat hier enkel nog  

permanentie zal voorzien worden. Hierop reageert de burgemeester dat de onderhandelingen nog  

bezig zijn, maar kaart nogmaals aan dat er synergiën moeten gecreëerd worden met de andere 3  

kustgemeenten. Hij verwijst hiervoor naar de problematiek van de camera’s van de snelwegparking in  

Mannekensvere. Middelkerke heeft momenteel geen schermen om de beelden te bekijken en moet  

hiervoor samenwerken met Koksijde.  

De burgemeester bevestigt dat de politiekazerne hier zal blijven.  

Raadslid M. Declerck verwijst nog naar de lange aanrijtijd in Ieper van ongeveer 45 min. voor een  

interventie. De wnd. korpschef, F. Delva, haalt aan dat dit niet vergeleken mag worden met Middelkerke.  

Wat betreft het creëren van een nieuwe veiligheidszone merkt de burgemeester wel op dat dit nog enige 

tijd kan duren gezien er een wetswijziging nodig is.  



 

GEMEENTERAAD januari 2020 
Intrekking van het besluit van 15 januari 2020 (8) tot goedkeuring van de gunningsleidraad  

overheidsopdracht voor het ontwerp, de realisatie en het onderhoud van het nieuwe casino -  

goedkeuring  

Raadslid M. Declerck stelt persoonlijk tevreden te zijn dat hij een bijdrage heeft geleverd in dit dossier.  

Hij vindt dit tevens een bewijs van constructieve en 

positieve oppositie. Tijdens de vorige legislatuur  

zou de oppositie wellicht anders gereageerd hebben, aldus 

het raadslid. 

De burgemeester verontschuldigt zich dat hij de raad 

onvoorzien heeft bijeengeroepen. De vastgestelde leemten 

konden eventueel gecorrigeerd worden via een zgn. 

terechtwijzende nota, maar het college heeft er voor 

geopteerd om de procedure sluitend te maken en om gebeurlijke discussies ivm de procedure te vermijden. 

De ontwerptekst werd nog eens grondig nagelezen wat aanleiding geeft tot twee kleine amendementen die 

later aan bod zullen komen. 

Samengevat betreffen de belangrijkste wijzigingen het volgende: 

Ivm de gunningsleidraad:  

- Prijscriterium werd aangepast. Er wordt een richtprijs van 35 miljoen euro gehanteerd i.p.v.  

van een dwingend prijsplafond.  

- De formule werd aangepast zodat de kandidaten aangezet worden om een offerte in te dienen  

die niet ver afwijkt van de richtprijs.  

- De puntenverdeling werd herschikt waarbij het puntenaantal op het criterium prijs opgetrokken  

werd van 17,5 naar 27,5. Opnieuw om kandidaten aan te zetten om een offerte in te dienen  

die niet te sterk afwijkt van de richtprijs.  

- Alle kruisverwijzigingen m.b.t. de nietigheid en de richtprijzen van 25.000.000 en 6.600.000  

miljoen werden uit de tekst verwijderd.  

- De creatie van een kunstwerk in de speelzaal wordt vrijblijvend gemaakt.  

- Het aanbod van onderhoud van het gebouw wordt een verplichte optie.  

- De richtdata werden geactualiseerd ivm de projectdefinitie:  

- De aangegeven oppervlakten werden richtinggevend gemaakt i.p.v. bindend. 

- De voorgestelde oppervlakte voor het hotel werd aangepast. 

- De verplichting om een parking uit te werken in twee bouwlagen werd geschrapt. 

- Verschillende kruisverwijzingen m.b.t. bindende voorwaarden en oppervlakten werden gecorrigeerd.  

Volgens de voorzitter was het steeds de bedoeling om het project in de huidige zin te voorzien. 

Op de vraag van raadslid M. Declerck hoe het precies zit met de mogelijkheden tot ontwerpen van  

Epernayplein en Zeedijk, antwoordt de burgemeester dat die mogelijkheid werd voorzien en dat het  

ontwerp moet aansluiten op het GDU (= golfdempende uitbouw) 

 

 


